

Integrity win-win development innovation

Jinkun Food Machinery

锦坤食品机械

E



区 邮箱:jsjinkun@126.com

 爾址:www.czjinkun.com www.jsjinkun.en.alibaba.com



(扫码微信了解更多)







常州市锦坤食品机械有限公司 Changzhou Jinkun Food Machinery Co., Ltd



Company Profile

企业简介

常州市锦坤食品机械有限公司位于经济发达的长江三角洲龙城,风景秀丽,物产丰富,北携长江,南衔 太 湖,与上海、南京等距相望。公司地处武进管城,与无锡接壤,紧靠312国道、沪宁铁路、沪宁高速公 路、沿江 高速、锡宜高速,交通十分便利.公司占地面积2000余平方米,固定资产50够万人民币,我们拥 有一支年轻 化、专业化的人才组合,重视新产品的研发,并不断引进国内外先进技术,注重提高产品科技含 量,为公司 高速运作、不断创新提供了不竭的动力.

公司专业生产多功能切菜机、切片机、锯骨机等近百种食品机械,产品远销国内外,并获得3C, CE认证.企业 一贯秉承"安全,节能,以人为本"的宗旨,以顾客为中心、以市场为导向,以质量求生存,以求实创新为动力, 视产品质量为企业生命,严把质量关、销售关及售后服务关.在竞争激烈的厨具市场中,公司凭借先进的产品工艺、可靠的产品质量、合理的产品价位、完善的售后服务,深受广大客户的青睐。

面对未来,新的市场必将有新的机遇.我们坚信,锦坤必将继续凭借勇于探索的精神和不断创新的理念,在不久的厨具市场中独占鳌头!

竭诚欢迎新老客户莅临指导,有你的参与和加入,我们会做得更好,携手共进,共创更加灿烂辉煌的明天!

Changzhou Jinkun Food Machinery Co., Ltd. is located in Longcheng, the economically developed Yangtze River Delta, with beautiful scenery and rich products. It is located in the north of the Yangtze River, in the south of the Taihu Lake Lake, and equidistant from Shanghai and Nanjing. The company is located in Wujin City, bordering Wuxi and adjacent to National Highway 312, Huning Railway, Huning Expressway, Yanjiang Expressway, and Xiyi Expressway. The transportation is very convenient. The company covers an area of more than 2000 square meters, with fixed assets of 500000 RMB. We have a young and professional talent team, attach great importance to the research and development of new products, and constantly introduce advanced technology from both domestic and foreign countries. We focus on improving the technological content of our products to facilitate the high-speed operation of the company Continuous innovation provides an inexhaustible driving force

The company specializes in producing nearly a hundred types of food machinery such as multi-functional vegetable cutters, slicers, and bone sawing machines. The products are exported to both domestic and international markets and have obtained 3C and CE certification. The company has always adhered to the principle of "safety, energy conservation, and people-oriented", customer-centered, market-oriented, quality driven survival, and pragmatic innovation driven. The company regards product quality as the life of the enterprise, and strictly controls quality, sales, and after-sales service. In the fiercely competitive kitchen ware market, The company is highly favored by customers with advanced product technology, reliable product quality, reasonable product prices, and comprehensive after-sales service.

Facing the future, there will be new opportunities in the new market. We firmly believe that Jinkun will continue to dominate the kitchen utensils market in the near future with the spirit of exploration and continuous innovation!

We sincerely welcome new and old customers to come and guide us. With your participation and participation, we will do better and work together to create a more brilliant tomorrow!



全自动切片机 Automatic slicer







Usage scenario 使用场景:羊肉卷



Usage scenario: Polish and anozied 制作工艺:采用铝镁合金氧化制作

- ・型号(Model):JK-320
- ・刀片直径(Blade diameter):320mm
- ・切片宽度(Slice width):230mm
- ・净重(Net weight):120kg

 $\left(01\right)$

- ・电流配置 (Current configuration): 230V/370W、550W/50HZ、110V/ 370W、550W/50HZ
- ・切片厚度(Slice thickness):0-16mm
- ・毛重(Gross weight):120kg
- ・包装尺寸(Package size):820*650*900mm



- ・型号 (Model): JK-300AU
- ・刀片直径(Blade diameter):300mm
- ・切片宽度(Slice width):180mm
- ・净重(Net weight):45kg







Usage scenario: Polish and anozied 制作工艺:采用铝镁合金氧化制作

・电流配置(Current configuration): 220-230v/370W180W/50HZ 380V/ 370W180W/50HZ 370W、550W/50HZ

・切片厚度(Slice thickness):0-8mm

・毛重(Gross weight):50kg

・包装尺寸 (Package size):660*600*740mm

产品名称:JK-300AU

使用场景:羊肉卷

tomatic slicer



半自动切片机 Semi-automatic slicer



型号 model	电流配置 Current configuration	刀片直径 Blade diameter	刀片直径 Blade diameter	净重 Net weight	毛重 Gross weight	包装尺寸 Package size
JK-250A	230V/50HZ/150W 110V/60HZ/150W	250mm 0.2-12	0.2-12mm	16KG	18KG	575×465×415mm
JK-250L				17KG	19KG	575×465×415mm



Product Name 产品名称:JK-250L



Usage scenario: Polish and anozied 制作工艺:采用铝镁合金氧化制作

型号 model	电流配置 Current configuration	刀片直径 Blade diameter	刀片直径 Blade diameter	净重 Net weight	毛重 Gross weight	包装尺寸 Package size
JK-300A	230V/50HZ/250W	300mm	0.2-15mm	20KG	22KG	610×520×495mm
JK-300L	110V/60HZ/250W			22KG	24KG	610×520×495mm



锦坤食品机械-Jinkun Food Machinery

Product Name 产品名称:JK-300A

Usage scenario: Polish and anozied 制作工艺:采用铝镁合金氧化制作





04

半自动切片机 Semi-automatic slicer

半自动切片机 Semi-automatic slicer



Product Name 产品名称:JK-220A



型号	电流配置	刀片直径	刀片直径	净重	毛重	包装尺寸
model	Current configuration	Blade diameter	Blade diameter	Net weight	Gross weight	Package size
JK-220 JK-220A JK-220L	230V/50HZ/120W 110V/60HZ/120W	220mm	0.2-12mm	13KG 12KG 14KG	15KG 14KG 16KG	575×465×415mm 575×465×415mm 575×465×415mm

• 制作	cenario:Polish 工艺: 采用 4不锈钢,	铝
型号 model	净重 Net weight	G
JKH-100	5.5KG	
JKH-130	6KG	(

JKH-150

6.5KG

Hamburg machine

汉堡机



锦坤食品机械-Jinkun Food Machinery

锦坤食品机械-Jinkun Food Machinery



Product Name 产品名称:JKH-100



Product Name 产品名称:JKH-130





danozied B镁合金氧化制作碗采 台机器含500张蒸笼纸

毛重 ross weight	包装尺寸 Package size
6KG	280*230*310mm
6.5KG	280*230*310mm
7KG	280*230*310mm





型号 model	净重 net weight	毛重 gross weight	
JM-1	8.3KG	9.9KG	530×
JM-1C	9.5KG	11.1KG	530×













包装尺寸 Package size

×295×385mm ×295×385mm

电流配置 Current configuration

10/220/240V/50/60HZ





锯骨机 Bone sawing machine























锦坤食品机械-Jinkun Food Machinery





电流配置 Current configuration

610×610×960MM 220-230V/50HZ/60HZ/750W 110V/60HZ/750W

产品名称:JKB-210T





锯骨机 Bone sawing machine















Product Name 产品名称:JKB-1650





包装尺寸 Package size

35kg

40kg

630×510×830MM

